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Per e-mail verzonden 
 
 
 
Gemeente Groningen 
College van burgemeester en wethouders 
 

 
 
Datum: 9 oktober 2012 
Betreft: Verhoging precariobelasting 
 
 
 
Geacht college, 
 
Deze week hebben wij signalen ontvangen dat de gemeente Groningen overweegt over te gaan 
tot verhoging van de precariobelasting met 12,5 % met ingang 2013 en nog eens 12,5 % met 
ingang van 2014. In dit schrijven doen wij een dringend beroep op u om geen verhoging door te 
voeren. 
 
Een verhoging is volledig in strijd met het streven van de gemeente om zich te profileren als de 
meest gastvrije stad van het Noorden. Helemaal nu vastgesteld moet worden dat het huidige 
niveau van de precariobelasting niet alleen (fors) hoger is dan het landelijk gemiddelde maar ook 
het hoogst van het Noorden. Om dan - ook nog in het huidige economische tijdsgewricht - een 
verhoging door te voeren (van zelfs 25%), achten wij zeer onwenselijk en onverantwoordelijk. 
 
Zoals u ongetwijfeld ook uit de berichtgeving hebt kunnen vernemen, verkeren een groot aantal 
horecabedrijven in zwaar weer. Een groot aantal bedrijven staat te koop, het aantal gedwongen 
sluitingen is het hoogst sinds jaren. Niet alleen slecht ondernemers die het betreft maar zeker 
ook voor de werkgelegenheid. Bovendien ziet de horecasector zich van oudsher geconfronteerd 
met een groot scala aan administratieve en lokale lasten. Als laatste is daar recent in Groningen 
nog een verhoging van de OZB voor niet-woningen bijgekomen. Sinds 1 oktober jl. ziet de 
branche zich ook nog eens geconfronteerd met een BTW-verhoging. Waar in andere branches 
een doorberekening aan de consument in veel gevallen aan de orde is, zal hier in de horeca niet 
of nauwelijks sprake van zijn. Datzelfde geldt voor een verhoging van de precariobelasting. 
 
Juist nu we met de gemeente vol in gesprek zijn over een aanpassing van het terrassenbeleid 
om onze gasten te kunnen bedienen naar hun tegenwoordige wensen, achten wij een verhoging 
van precariobelasting bovendien niet gepast. In de afgelopen jaren bood het huidige beleid ons 
te weinig exploitatiemogelijkheden maar de precario is wél gestegen. Bij onveranderd beleid zou 
een verlaging dus eerder op zijn plaats zijn. Bij een mogelijk voor exploitatie positieve 
beleidswijziging is consolidatie wellicht gepast maar verhoging al helemaal niet. Wij vrezen zelfs 
dat ondernemers zich gaan afvragen of de exploitatie van een terras nog wel rendabel te krijgen 
is. 
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Gelet op bovenstaand doen wij een dringend beroep op u om niet over te gaan tot een verhoging 
van de precariobelasting. Vanzelfsprekend zijn wij graag bereid om desgewenst één en ander 
nader toe te lichten 
 
Wij zien graag uw reactie tegemoet. 
 
 
Met gastvrije groet, 
namens het bestuur van Koninklijke Horeca Nederland, afdeling Groningen 
 
 
 
 
 
 
Jan Bas van Aalderen. 
voorzitter 
 

 

 

 


